
Sant Juli� de Ramis intentar� aturar el desnonament de

dotze fam�lies

Est� previst pel 8 de febrer

Ha solálicitat reunir-se amb el govern i el banc Sareb per negociar un

lloguer social

Un grup dÕafectats pel desnonament previst amb

lÕalcalde de Sant Juli� de Ramis i una activista de la

PAH ACN.

LÕAjuntament de Sant Juli� de Ramis ha anunciat que intervindr�

per intentar aturar el desnonament de dotze fam�lies del municipi

previst pel 8 de febrer. LÕimmoble on resideixen, situat al carrer Pau

Casals, �s propietat del banc Sareb des del 2018. LÕalcalde de Sant

Juli�, Marc Puigti�, ha detallat que han solálicitat reunir-se amb el

subdelegat del govern a Girona, Alber t Bramon, per� tamb� amb el

president del banc, Javier Torres, i amb la ministra de Transpor ts,

Mobilitat i Agenda Urbana, Raquel S�nchez. ÒAlg� ens ha

dÕescoltarÓ, ha dit. LÕobjectiu, segons ha traslladat lÕactivista i

membre de la Plataforma dÕAfectats per la Hipoteca (PAH) de

Girona-Salt, Mar ta Afuera, �s Òaconseguir-los un lloguer socialÓ.

Aquestes dotze fam�lies santjulianenques es van adonar el juny del 2019 que havien estat v�ctimes dÕuna estafa.

LÕabril de lÕany anterior, Sareb havia adquirit els habitatges, per� ells continuaven pagant el lloguer a lÕantic

propietari. Expliquen que en aquell moment van contractar un advocat i que aquest els va recomanar deixar de

pagar el lloguer f ins que no es fes efectiu el nou contracte. ÒEns diuen que estiguem tranquils, que ja es far�,

per� passen els mesos i no hi ha manera de posar-nos-hi en contacteÓ, denuncia un dels ve�ns afectats.

LÕoctubre del 2022, arriba lÕordre de desnonament previst pel pr�xim 8 de febrer a les 10 h del mat�. ÒI ja no

podem presentar cap recursÓ, lamenta un altre ve�.

Ara, agrupats i amb el supor t de la Plataforma dÕAfectats per la Hipoteca de Girona-Salt intenten poder aturar-lo i

aconseguir negociar un lloguer social per aquests dotze habitatges afectats de la trentena que hi ha al bloc

doble de Sareb al municipi. ÒTots els ve�ns s�n persones econ�micament vulnerablesÓ, af irma Afuera, que

afegeix que ÒSareb �s una empresa p�blica i no hi ha cap dubte que les fam�lies han de tenir dret a un lloguer

socialÓ. ÒLa majoria tenim un sou que ronda els 800 euros mensualsÓ, revela un ve�, que diu que no poden fer front

als lloguers elevats del mercat actual.

En aquesta l�nia, aquest dimecres la plataforma es va reunir dÕurg�ncia al Parlament de Catalunya amb ERC,

CUP i Comuns per exposar el cas i demanar solucions. Ho va fer exposant el cas conjuntament amb dues causes

similars a la ciutat de Girona, on la mateixa empresa vol desnonar aviat trenta fam�lies de dos edif icis ubicats

als barris de Sant Narc�s i Santa Eug�nia. ÒVam demanar-los que es fessin c�rrec de presentar una moci�



perqu� tots tres blocs es dediquin a lloguers socials per aquelles persones que estan habitant els pisosÓ,

trasllada lÕactivista i membre de la PAH, Mar ta Afuera. ÒEsperem que tots els grups votin a favor dÕaquesta

moci�Ó.

A m�s, des de la plataforma tamb� reclamen a PSOE i Podemos Òun interlocutor v�lid amb la SarebÓ. Aix�, diuen,

Òper evitar situacions dÕincer tesa per les fam�lies que ho estan passant malamentÓ. En paralálel, la PAH

considera que ÒlÕEstat hauria de seguir lÕexemple dÕaltres pa�sos i restringir la compra dÕedif ici a capitals opacs

que tenen la intenci� dÕespecularÓ. Afuera acusa directament Sareb de Òfer pactes amb fons voltorsÓ.

LÕalcalde seÕn va a MadridAquest dimecres, els ve�ns va traslladar la situaci� a lÕalcalde de Sant Juli� de Ramis,

Marc Puigti�, que de seguida es va posar a treballar per intentar impedir el desnonament. ÒTenim molt clar que

ens hem de posar al costat dÕaquestes dotze fam�lies afectades per buscar una soluci�Ó, ha dit aquest dijous al

mat� en roda de premsa, on ha detallat quins seran els passos que far� lÕAjuntament. Per una banda, sÕha

solálicitat una reuni� amb el subdelegat del govern estatal a Girona, Alber t Bramon, perqu� els ve�ns puguin

exposar la seva situaci�. I tamb� sÕhan posat en contacte amb dos t�cnics de la Sareb, per demanar-los aturin el

desnonament. De moment, no han rebut resposta.

En paralálel, Puigti� ha solálicitat una reuni� presencial a Madrid tant amb el president de Sareb, Javier Torres,

com amb la ministra de Transpor ts, Mobilitat i Agenda Urbana, Raquel S�nchez. Ha fet coincidir les dues cites,

que encara no estan conf irmades, dijous seg�ent dia 26 de gener. ÒEncara que no ens responguin, anirem a

MadridÓ, ha assegurat el batlle, afegint que un cop all� Òalg� ens haur� dÕatendreÓ. Des del consistori tamb� tenen

previst posar-se en contacte amb els par tits pol�tics amb representaci� al Congr�s Òper poder parlar-hiÓ i mirar

de rebre supor ts.
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